

In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful

#Lefke

13/02/2021

Month of Rajab

May this Rajab and The Three Months be Mubarak (blessed) insha'Allah. The month of Rajab is the month of Allah ﷻ, therefore they say:

“فِي رَجَبٍ تَرَى الْعَجَبَ”

“In the month of Rajab you see wonders; strange things may happen.” You see Allah’s ﷻ power in the month of Rajab. Different states occur during this month. Around this time last year, the world went upside down; again, it was almost around this month that it started. Different things that people couldn’t even imagine happened and will continue to happen. They’re thinking that they’re the ones who are doing it, but it’s the will of Allah ﷻ that is happening. Allah ﷻ has assigned a specific time for everything.

Duties of the Month of Rajab

- .
▪ 1000 Astaghfirullah
- .
▪ 1000 La ilaha illallah
- .
▪ 1000 Salawat
- .
▪ 500 Ya Latif
- .

▪ 100 times Every day for:

.

• The First ten days (Rajab 1-10):

Subḥana l-Ḥayyi l-Qayyūm

.

• The Next ten days (Rajab 11-20):

Subḥana l-Aḥadi ṣ-Ṣamad

.

• The Last ten days (Rajab 21-30):

Subḥana Llāhi r-Ra'uf

.

▪The prayer of the month of Rajab - 30 Rakaats done in sets of 2, as preferred throughout the holy month, in each Rakaat: 1 Fatiha and 11 Surat Al ikhlāṣ.

..

#ShaykhMuhammad #ShaykhNazim #ShaykhMehmet #Haqqani #Naqshbandi
#Rabbani

奉至仁至慈的真主之名

教导

2021/02/13

勒哲布月

愿勒哲布月在内的这三个月充满吉庆，因沙安拉乎 ﷻ ！勒哲布是安拉乎太尔俩 ﷻ 的月份，因此他们说：

“في رجب ترى العجب”

“在勒哲布月，你会看到奇迹；奇异的事情可能会发生。”在勒哲布月，你会看到真主 ﷻ 的力量，不同的位分品级会在这个月里出现。大约在去年的这个时候，世界发生了翻天覆地的变化；几乎是在这个月又一次地开始了，人们甚至无法想象的不一样的事情发生了，并将持续发生下去。他们认为是他们在做这件事，但这其实乃真主 ﷻ 的意欲。真主 ﷻ 为每件事物都规定了一个特定的时间。

勒哲布月的功修

- 1000 遍 “艾斯太额费仑拉黑”
- 1000 遍 “俩一俩罕，印兰拉乎。”
- 1000 遍赞圣。
- 500 遍 “呀！拉推夫”

•每天 100 遍：

*勒哲布月前十天（1-10）念“苏布哈乃力含一立干有木”

*勒哲布中间十天（11-20）念“苏布哈乃立艾哈迪 索麦德”

*勒哲布后十天（21-30）念“苏布哈楠拉黑 勒乌夫”

•勒哲布月整个月份中间礼三十番拜功，两拜一组，每一拜里念 1 遍
《法提哈》，11 遍《忠诚章》。

毛俩纳•筛衣海•穆罕默德•阿迪立（求主圣洁筛筛衣海的机密